
 
 

Årsberetning 2023-2024 
 
 

 

Vei og brøyting 

 

Som informert på Facebook er nå alle veger i fjellet åpnet for all trafikk. Minner og om 

innlegg lagt ut på Facebook av Erik Hov (kasserer i FVV) 13. mai, for innbetalingsblankett av 

sesongkort for Fåberg vestfjell sitt veinett for sommeren 2024.  

 

Ny brøyteavtale med Hans Opsahl ble landet før sesongen og det er lagt ned en strålende jobb 

for å holde vegene åpne i vinter. Brøyteavtalen forlenges med fem år.   

 

 

Skiløyper 

 

Skiløypene i fjellet ble også i år kjørt opp på frivillig basis. En stor takk til de som stiller opp 

med både løypemaskin og scooter. 

 

 

Bom i vintersesongen 

 

Innbetalinger for enkeltturer i vintersesongen (1.nov – 30.april) betales inn med Vipps, og 

gjelder ikke for de som betaler fastavgift.  

 

 

Tidligere forslag om deling av hytteforeningen 

 

Styret i FVHF anbefaler at hytteforeningen består slik den er i dag. Spørreundersøkelsen som 

ble sendt ut viser også flertall for at hytteforeningen består (se under). I tillegg finner vi flere 

ulemper enn fordeler ved en eventuell deling.  

 

 



 

 

 

 

 

 

Økonomi 

 

Resultatregnskapet viser et overskudd på ca. 204 000 kr for 2023. Inkludert i dette er et 

"overskudd" på brøytingen på ca. 154 000 kr (inkl. Nysetra). "Overskuddet" på brøytingen 

betyr at innbetalt fastavgift i 2023 oversteg kostnadene med ca. 154 000 kr. Brøytingen er et 

«nullregnskap», det vil si at vi krever inn brøyteavgift tilsvarende det vi betaler for 

brøytingen, og over to kalenderår går dette i null. Men, det er slik at vi mottar fastavgift over 

to regnskapsår, og derfor blir det avvik mellom inntekt og kostnad, slik regnskapet viser. 

Foreningens inntekter er medlemskontingent, enkeltbilletter i bommene, tilskudd til 

løypepreparering, grasrotandelen og renteinntekter. Kostnadene (utenom brøytingen) er til 

administrasjon, drift av scooter, skiløyper og veg, pluss det årlige tilskuddet til Vingrom I.L. 

(VIL) for løypepreparering. Nevnte inntekter og kostnader gav i 2023 et pluss på 

ca. 50 000 kr, og vi kan gjerne si at 50 000 kr er det "riktige" overskuddet for 2023. 

Vi budsjetterte i null, og vi er dermed godt innenfor budsjett. 

Som regnskapet viser, var administrasjonskostnadene noe over 30 000 kr i 2023. Det er 

ganske høyt, men mye av forklaringen er annonsekostnadene til anbuds-/tilbudsutlysningen 

på ny brøyting. Dette kostet ca. 18 500 kr. 

Som tidligere år overførte vi 25 000 kr til VIL i 2023. Hytteforeningen mottok 

ca. 16 000 kr i frivillig "tilskudd" til løypepreparering, og dette bidraget går dermed i sin 

helhet til VIL. 

Medlemskontingenten gav ca. 47 600 kr i inntekt, engangsbilletter i bommene ca. 47 000 kr 

og grasrotandelen ca. 12 000 kr. Alle kjærkomne inntekter for foreningen. 

Vi har i løpet av våren (2024) mottatt (ca. 52 000 kr) det meste av fastavgiften for sesongen 

2023/2024 som ikke var innbetalt per 31.12. Enkeltbilletter i bommene utgjør fra nyttår og 

fram til 1. mai ca. 26 000 kr 



Foreningens totale bankbeholdning per 31.12.2023 var ca. 1 074 000 kr. Vi har etter nyttår 

betalt brøytingen for sesongen 2023/2024 med 675 000 kr. Vi betaler nå i to like rater, ca. 1. 

februar og ca. 1 mai. Tilskuddet til VIL på 25 000 kr betalte vi i mai. 

Styret har etter nyttår også overført 15 000 kr til foreningens sparekonto, og vi har med det 

nådd målet om ha en "reservebeholdning" på ca. 300 000 kr. Styret mener vi bør ha en 

"reserve" i denne størrelsesorden. 

I tillegg har vi overført 40 000 kr til "Sparekonto Scooter", og beholdningen her nå 

ca. 100 000 kr. Kontoen er øremerket innkjøp av ny scooter. 

Bankbeholdning totalt på årsmøtetidspunktet er ca. 460 000 kr. 

Vi har ingen kjente store krav til utbetaling, og styret mener å ha kontroll på foreningens 

økonomi. 

Regnskapet for 2023 er revidert, og revisors anbefaling er at årsmøtet godkjenner regnskapet. 

Styret viser ellers til regnskapet, og årsmøtets behandling av dette. 

 



 

 

 

Valg 

Innstilligen fra valgkomiteen 

Alle medlemmene i styret ble valgt for ett år på forrige årsmøte på grunn av usikkerheten 

rundt deling av vellet. Nå som det er avgjort at vellet ikke skal deles foreslår vi at leder, 

kasserer samt ett styremedlem velges for 2 år Nestleder, sekretær og 2 styremedlemmer 

velges for ett år så vi kommer i gjenge igjen. Fra og med neste valg velges alle som er på valg 

for 2 år om gangen. 

Revisor velges alltid for ett år. 

 

Forslag fra valgkomiteen for Fåberg Vestfjell Hytte Forening styre til årsmøtet 22 juni 2024; 

Leder: Tomas C Archer  2 år gjenvalg 

Nestleder: Erik Øversveen  1 år gjenvalg 

Kasserer: Tore Owren  2 år gjenvalg 

Sekretær: Jannicke Solstad  1 år gjenvalg 

Styremedlem: Morten Steen  1 år ny 

Styremedlem: Egil Malme  2 år gjenvalg 

Styremedlem: Trine Bakken  1 år ny 



Revisor: Tilla Langbakk  1 år gjenvalg 

 

Styret foreslår følgende til valgkomite; 

Bjørn Rønningen  2 år gjenvalg 

Laila Haugen   1 år gjenvalg 

 

 

En stor takk rettes til alle som bidrar for FVHF ve og vel.  

 

Oslo, 9. juni 2024 

 

På vegne av styret 

Jannicke Solstad 

Sekretær 


